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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koliko su financijskih sredstava u obliku 

donacija dala pojedina ministarstva i upravne organizacije nevladinim organizacijama 

i je li obavljena kontrola utroška tih sredstava? Jesu li ta sredstva namjenski korištena 

od 2006. do 2012. godine? Koliko su pojedina ministarstva utrošila sredstava za 

projekte? Jesu li sredstva namjenski korištena i koji su učinci projekata od 2006. do 

2012. godine?” 

2. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH: „Predlažem reaktiviranje Zakona o javnim 

nabavama, odnosno izradu novog zakona.“ 

 


